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Behandling: 
Sissel Trønsdal (Ap) foreslo: 
Nytt pkt.5 
Rådmannen bes fortsatt arbeide med sondering av eiendomsmarkedet / markedsføring av 
eiendommen med sikte på avhending, samt avvikling av driften. 
 
Sissel Trønsdal (Ap) fremmet følgende merknad pva Ap og SV: 
Målsettingen er avhending av eiendommen Vistamar. Per i dag er det ikke marked for verken salg 
eller fremleie. Rådmannen bes derfor jobbe med en slik løsning på lengre sikt. 
Gjennom budsjettet for 2010 ble det avsatt 8,5 millioner kroner til opprettelse av 20 nye 
sykehjemsplasser. Dette antallet skal opprettholdes. 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Trønsdals forslag til pkt 5 ble vedtatt med 7 mot 4 stemmer (2 H, FrP, V). 
Merknaden fremmet av Trønsdal fikk tilslutning fra MDG og ble en flertallsmerknad. 
 
 
VEDTAK: 
 

1. Rådmannen foreslår at dagens leieavtale med stiftelsen Peder Morset Eiendom A.S. 
opprettholdes. 

2. Det foreslås følgende målgrupper for Vistamar:  
a) 12 forebyggende plasser. 
b) 12 rehabiliteringsplasser. 
c) Minimum 2 av 24 plasser selges til andre kommuner. Det avsettes ikke  

     budsjettmidler for drift av disse to plassene før det er inngått leieavtale.  
3. Nettokostnaden for drift av Vistamar i 2010 er på kr.8,5 mill. Driften finansieres med 

forventede merinntekter på 5,5 mill i inntekter fra langtidsopphold i sykehjem i 2010 + 2,6 mill 
fra rammen på 8,5 mill for å etablere 20 nye sykehjemsplasser i Trondheim. 

4. Rådmannen vil komme tilbake med en finansieringsplan for 2011 i økonomiplanen for 2011 -
2014. 

5. Rådmannen bes fortsatt arbeide med sondering av eiendomsmarkedet / markedsføring av 
eiendommen med sikte på avhending, samt avvikling av driften. 
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FLERTALLSMERKNAD – Ap, SV og MDG: 
Målsettingen er avhending av eiendommen Vistamar. Per i dag er det ikke marked for verken salg 
eller fremleie. Rådmannen bes derfor jobbe med en slik løsning på lengre sikt. 
Gjennom budsjettet for 2010 ble det avsatt 8,5 millioner kroner til opprettelse av 20 nye 
sykehjemsplasser. Dette antallet skal opprettholdes. 
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